

## 耐高温弧形辊技术参数

|      |                                |
|------|--------------------------------|
| 产品名称 | 耐高温弧形辊技术参数                     |
| 公司名称 | 河北冀州市联兴制辊有限公司                  |
| 价格   | 100.00/支                       |
| 规格参数 | 品牌:联兴<br>直径: 2000mm<br>材质:硅胶   |
| 公司地址 | 河北省衡水市冀州区高新技术产业开发区（南区）规划七路中段北侧 |
| 联系电话 | 0318-8780313 13132439856       |

## 产品详情

耐高温弧形辊采用硅胶制作橡胶套，\*高可在摄氏250度的工作环境里长期工作，同时对抗臭氧、抗老化的性能优异，拉伸强度在2-10Mpa范围，拉断率为 < 150%，需要指出的是在耐磨和抗撕裂性上略差，而耐温和抗老化性能上明显优于其他弧形辊，并在薄膜生产过程中对产品的吸附性较低，能够起到防粘黏效果，所以在选择产品上可以参考以上数据，同时采用优质钢芯，不变形，性能稳定，轴承可根据客户要求指定品牌型号，可提高限速，降低震动幅度。

The high temperature arc roller is made of silicone rubber sleeve, which can work in the working environment of 250 degree Celsius for a long time. At the same time, it has excellent performance against ozone and anti-aging. The tensile strength is in the range of 2-10Mpa, and the breaking rate is less than 150%. It is pointed out that the wear resistance and tear resistance are slightly worse than that of other arc rollers. The product has low adsorption capacity and can prevent sticking. Therefore, the above data can be referred to in the selection of products. At the same time, high-quality steel core is adopted, which has no deformation and stable performance. The bearing can specify brand and model according to customer requirements, which can improve the speed limit and reduce the vibration amplitude.